
     

 

 
 

Z Á P I S 
   

 z jednání kolegia děkana  
             dne 13. března 2019 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Kříž, doc. Trojovský, doc. Hubálovský, doc. Musílek, dr. Kühnová, Ing. Kostrová, 
dr. Radocha, doc. Bednařík, dr. Myslivcová-Fučíková  
 

Hosté:  

Omluveni: 
 

prof. Kuča, prof. Milková, dr. Musílek, D. Bušovský, doc. Bogusch 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora   
2) Informace z oblasti studijní (doc. Kříž) 
3) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
4) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 
5) Informace z oblasti zahraničí (doc. Musílek) 
6) Ekonomické záležitosti (Ing. Kostrová) 
7) Různé 

 
Pan děkan doc. Kříž přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia.  
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 
 Doc. Kříž zahájil jednání informací týkající se výběrového řízení vedoucích kateder PřF a informo-

val o tom, že noví vedoucí katedry nastupují až k 1. dubnu 2019.  

 Hodnocení vědy 2019 – budou se hodnotit Moduly I a II. 

 Informoval o tom, že 19. 3. proběhne schůzka ohledně Metodiky 17+.  

 Doc. Kříž zmínil získání juniorského projektu v rámci GA ČR + další 2 projekty v rámci TA ČR Zéta. 
Upozornil, že byla vyhlášena soutěž GA ČR – týká se i bilaterálních projektů.  

 Informoval o přípravách rozpočtu UHK na r. 2019  - zmínil novou metodiku úhrad z TPÚ (jedná 
se o provozní náklady + energie) – každá fakulta si nově bude hradit tento druh nákladů dle vyu-
žitých ploch (na budově S se jedná o participaci mezi PřF a PdF). V současném momentu činí tyto 
náklady pro PřF 6,5 mil. Kč (nárůst oproti loňsku o 3 mil. Kč).  

 Pan děkan doc. Kříž zmínil výkonový ukazatel „K“, kde došlo k propadu. Toto okomentovala ta-
jemnice fakulty s tím, že rozporuje jeden ukazatel (zaměstnanci s cizím stát. občanstvím), který 
bude ještě diskutován. Stále nejsou známy náklady rektorátu.  

 Stručně informoval o setkání v rámci asociace děkanů PřF ČR. Vedla se delší diskuse týkající 
se  ukazatele „F“.  

 Z oblasti zahraničí:  
 informoval o tom, že UHK byla vybrána do monitoringu v rámci internacionalizace zahra-

ničních služeb, 
 byla stanovena odměna agentům na 40 % z ročního školného + bonus €500 za 6. a dal-

šího studenta, platnost smlouvy 3 roky, 
 plánované zahraniční cesty – do Číny, 
 v rámci projektu Mobility bylo podpořeno za PřF 7 mobilit z celkových 11. 

 



 Z oblasti studijní:  
 v souvislosti s novým webem jsou určité problémy s prezentací – je v řešení.  
Odkaz na web: https://test-fg.uhk.cz/ a administraci webu: https://test-fg.uhk.cz/edee 

 
 
K bodu 2) – Informace z oblasti studijní a PR 
Za dr. Musílka informoval doc. Kříž 

 Zmínil, že do konce dubna 2019 je nutné zadávat do stagu nové předměty a studijní programy. 

 Byl rozeslán email týkající se letní školy tradiční čínské medicíny v Šanghaji v červnu 2019. Proza-
tím se přihlásili 2 zájemci – uzávěrka přihlášek je 15. 03. 2019. 

 Výzva od doc. Jedličkové týkající se zapojení PřF do U3V (Univerzita 3. věku) – prosba o participaci 
fakult  PřF na výuce. Kolegiem PřF bylo kladně odsouhlaseno.  

 
 
K bodu 3) – Informace z referátu rozvoje   

 Doc. Hubálovský informoval o přípravách v rámci ESF a ERDF projektů – 13. 03. 2019 budou ode-
slány podklady k ESF. Požádal o součinnost a zaslání podkladů k ERDF do 15. 03. 2019. 

 Informoval o služební cestě na Slovensko, Univerzita Konštantína Filozofa v Nitre. UKF souhlasila 
se spolupráci a chce se zapojit do double-degree programů nejen s k KMa, KFy a KKy, ale i KCh a 
KBi. Struktura jejich učitelských studií je podobná s PřF i PdF.   

 Informoval o projektu na zkvalitnění přípravy učitelských studií – týká se všech fakult UHK (kromě 
FIM). Jedná se o evropský OPVVV projekt, bylo vyčleněno 400 mil. Kč a uzávěrka projektu je ko-
nec června 2019. Uzávěrka přijímání žádostí je 28. 06. 2019. PřF se do projektu zapojí. 

 
K bodu 4) – Informace z referátu tvůrčí činnost 

 Doc. Trojovský informoval o uzávěrce GA ČR – fakultní termín je 1. dubna 2019 a v rámci UHK k 
2. dubnu 2019. Nabídl možnost zorganizovat semináře v rámci této problematiky.  

 Dodávka do RIVu je v procesu. Vedla se diskuse ohledně začlenění konferencí do tohoto ukaza-
tele.  

 V rámci specifického výzkumu byl odvolán předseda komise SV doc. Hubálovský a novým před-
sedou se, k 6. 3. 2019, stal doc. Trojovský.  

 
 
K bodu 5) – Informace z referátu zahraničí 

 Doc. Musílek poskytl informace ohledně výjezdů a příjezdů studentů a problematiku okomen-
toval. Zmínil určitý nárůst od r. 2014 a největší nárůst v počtu přijíždějících studentů byl v r. 
2018 (způsobený pořádáním letní školy). Dále se vedla diskuse, jak motivovat studenty v rámci 
výjezdů. Doc. Musílek osloví koordinátory jednotlivých kateder k další organizaci mobilit.  

 Informoval o čerpání v rámci Erasmus v r. 2019 – je třeba dočerpat cca 2.000 EUR – řešením je 
vypsání nabídky pro studenty (Bc., NMgr. nebo Ph.D. studenty) na 6-8 studentoměsíců příp. na 
učitelské mobility. Doc. Musílek navrhl vypsání více zahraničních stáží na 2-3 měsíce v letním 
období, kdy PřF bude hradit cestovní náklady + stipendium.  

 Dr. Symonová oslovila doc. Musílka s myšlenkou projektu strategického partnerství v rámci 
programu Erasmus. Již má vytypované odborníky a je i zájem ze strany zahraničních institucí. 
Bylo diskutováno, zda v tomto návrhu zohlednit dlouhodobé perspektivy mobilitních pro-
gramů.  
 
 
 
 
 

https://test-fg.uhk.cz/
https://test-fg.uhk.cz/edee


 
K bodu 6) – Ekonomické informace  

 Pokračují intenzivní jednání a práce na tvorbě rozpočtu univerzity na rok 2019.  

 Ing. Kostrová informovala o plánovaném jednání v rámci ukazatele „K“ a ukazatele „PPK“, 
který není uzavřen.  

 
K bodu 7) – Různé 

 Dr. Kühnová a dr. Radocha upozornili na prolínání dvou předmětů v rámci kateder. V této záleži-
tosti doc. Kříž požádal o sjednocení a určitou optimalizaci. Bude diskutováno na katedrální 
úrovni.  

 Doc. Musílek požádal o přesun šatních skříněk. Doc. Křížem byl vyzván o zajištění bezpečnostních 
hledisek v souvislosti s pořízením nového zařízení.  

 Dr. Myslivcová-Fučíková vznesla dotaz na rozšíření vstupních zón do laboratoří KBi, tj. dokoupení 
licencí v celkové částce cca 30.000,-Kč. Kolegiem děkana bylo KBi doporučeno tento problém ře-
šit odebráním zón těm studentům, kterých se toto týká (vstup je možný pouze a jen s vyučujícím). 
Pokud toto řešení nebude vyhovovat, bude řešeno jinak.  

 Je nutná reklamace židlí (žlutých), které jsou umístěny v přízemí budovy S, a dále je nutná rekla-
mace na odlupování dlaždiček na chodbách.  

 
PLÁNOVANÉ AKCE 
21. 3. – Festival vědy a techniky – atrium budovy S 
16. 4. 2019 – Univerzitní sportovní odpoledne 
 
 
Úkoly 

1. Mobility – specifikace kontaktů a možná spolupráce 
Termín:  konec března 2019 

 Kdo: doc. Musílek (zašle email) 
 Komu:  koordinátoři kateder 
 
 

2. Zadání nových předmětů do IS STAG v souvislosti s nově udělenými akreditacemi 
Termín:  konec dubna 2019 

 Kdo: dr. Musílek  
 Komu:  vedoucí kateder 
 
 

3. Akreditace nového studijního oboru Geografie se zaměřením na vzdělávání 
Termín: dubnové kolegium PřF UHK 
Kdo: vedoucí kateder   

  Komu:  ---   
 
 
 
Zapsala: Ing. Monika Polívková   
  

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D.  
děkan Přírodovědecké fakulty UHK 


